
Planprogram for E6 Sjoa -Solhjem 

og kryss E6 x rv.15



Dagens plan

Sel kommune har 2 reguleringsplaner for ny E6 fra 2011 og 2013



Sentrale forhold i arbeidet med løsningsutvikling, 

utredning og planlegging

- Flomsikker utforming av E6

- Rensing av overvann fra veiarealer

- Håndtering av overvann fra sideterreng

- Tiltak i sidevassdrag

- Utforming av sideterreng; skjæringer og fyllinger

- Ras- og skredsikringstiltak

- Plassering av viltgjerder

- Håndtering av nasjonalt prioriterte arter; elfenbenslav og 
dragehode

- Anleggsområder og riggarealer

- Lokal massehåndtering, lokalisering av masselager/deponi

- Kryssing av eksisterende teknisk infrastruktur, eksempelvis 
høyspenttraseer



Planprogram for E6 Sjoa -Solhjem og kryss E6 x rv.15

I høringen av planprogrammet ønskes det innspill om 
utredningsbehov, herunder om det er tema, områder eller  
problemstillinger som er mangelfullt beskrevet i forslaget til 
utredninger.

Det ønskes også innspill til forslaget til medvirkning.





Kryss Sjoa - Solhjem

Kryss på Sjoa, to halvkryss

Halve krysset er allerede bygd med sørvendte ramper mellom 
gammel og ny E6 like sør for dagens kryss. Nordvendte ramper 
etableres nord for Sjoa. Krysset vil knytte E6 sammen med fv. 
257 og framtidig lokalvei.

Plankryss på Solhjem

Det etableres et T-kryss på Solhjem for å knytte dagens E6 
(framtidig lokalvei) og ny E6 sammen. Dette er en videreføring av 
dagens kryssløsning i området. GS-vei føres under ny E6 i en 
kulvert etter samme prinsipp som i dag. Utformingen av T-krysset 
skal også sikre adkomst til Otta Trafikkstasjon og boliger i 
området. Otta Renseanlegg vil ha adkomst fra dagens E6 slik som 
i dag.



Kryss E6/Rv15

Det er i gjeldende planer regulert en rundkjøring mellom E6 og rv.15 
i Otta. Dette er et trafikksikkerhetstiltak, og reguleringsplanen vil 
ta høyde for dette, med tilsvarende løsning som i gjeldende 
reguleringsplan fra 2013. I en ny rundkjøring må 
framkommelighet for modulvogntog ivaretas.



Gang og sykkelvei

Eksisterende gang- og sykkelvei fra området ved Sandbumoen fram 
til Solhjem opprettholdes. Dette er også lagt til grunn i gjeldende 
reguleringsplan.

Det ligger ikke inn nye tiltak for gående og syklende på strekninga 
fra Sjoa til Sandbumoen. 



Tidslinje og medvirkning

Kommunestyret vil få planprogrammet til behandling i juni.

Planprogrammet blir da lagt på høring

Alle berørte parter vil få direkte informasjon

Folkemøte til høsten

Medvirkningsportal som er tilgjengelig for alle


